
Protokół Nr 56/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu  
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 26 listopada 2021 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec po sprawdzeniu 
listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum, co świadczy, że obrady komisji są 
prawomocne.  
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, rozpoczęło się o godz. 14.33. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu - Wł. Stec zaproponował, aby zaproponowany 
porządek obrad rozszerzyć o dodatkowy projekt uchwały – zmieniający uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2021 r. – 
członkowie Komisji w głosowaniu jednogłośnie opowiedzieli się za rozszerzeniem 
porządku obrad. 
W związku z tym porządek obrad został rozszerzony o w/w projekt uchwały, który 
został umieszczony w punkcie I jako pkt 7 (porządek obrad w załączeniu).  
Konsekwencją zmiany w porządku obrad jest konieczność wymiany załącznika nr 1 
do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 
2029. 
 
 
Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski”  
(w załączeniu do protokołu): 

 
Członkowie Komisji w głosowaniu – 10 głosami za – pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  
 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (w 
załączeniu do protokołu): 

 
Członkowie Komisji w głosowaniu – 10 głosami za – pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  
 
3) ustalenia wysokości wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (w załączeniu do protokołu): 
 
Radny M. Czeremcha zwrócił się o podanie całkowitej kwoty wynagrodzenia, jaka 
będzie przysługiwała Prezydentowi Miasta. Sekretarz Miasta – A. Niedbała wyjaśniła, 
że aktualne wynagrodzenie Prezydenta Miasta, które obowiązuje od 1 lipca 2018 r., 
uwzględniające 20% obniżkę, wynosi 10.940 zł brutto, co daje – po odliczeniu 
podatku w wys. 17% – 7.759,00 zł netto, a w momencie wejścia w II próg podatkowy 
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– 6.381,00 zł. Proponowane stawki wynoszą: wynagrodzenie podstawowe – 
10.350,00 zł, dodatek funkcyjny – 3.450,00 zł, dodatek specjalny – 4.140,00 zł oraz 
dodatek stażowy – w wys. 20% – 2.070,00 zł. Razem daje to 20.010,00 brutto, które 
to wynagrodzenie mieści się w kwocie maksymalnej, wynikającej z przepisów prawa, 
tzn. nie przekracza ono 11,2 – krotności kwoty bazowej. Wstępnie to wynagrodzenie 
od 1.01.2022 r., po wejściu w życie Polskiego Ładu, wynosić będzie 12.820 zł.  
 
Członkowie Komisji w głosowaniu: 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 
4) diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych (projekt uchwały 

w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu: 7 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym  
i 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 
5) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu: 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 
6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu – 10 głosami za – pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  
 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu – 10 głosami za – pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  
 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029 (projekt uchwały  
w załączeniu):  

 
Skarbnik Miasta – S. Kijak zwrócił uwagę na konieczność wymiany załącznika nr 1 
do projektu uchwały (w załączeniu) z uwagi na uwzględnienie zmian, jakie wynikają  
z drugiego projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2021 r. 
 
Członkowie Komisji w głosowaniu – 10 głosami za – pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  
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Ad II/Sprawy różne: 
 
1) Przewodniczący Komisji – Wł. Stec poinformował, że wpłynęła opinia prawna 
dotyczącą opiniowania wyjazdów zagranicznych radnych RM (w załączeniu), 
która zostanie przekazana do wiadomości członkom Komisji Budżetu.  

 
2) Przewodniczący Komisji – Wł. Stec – w związku z przekazanymi projektami 
uchwał w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2022 
r. oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 
lata 2022 – 2029 – zwrócił się do członków Komisji o zaproponowanie terminu 
posiedzenia komisji, rozpoczynającego procedurę uchwalania budżetu przez Radę 
Miasta.  
 
W wyniku dyskusji członkowie Komisji ustalili, że na posiedzeniu, którego 
przedmiotem obrad będą uchwały dotyczące podatków na 2022 r., rozpatrzą również 
projekt budżetu miasta na 2022 r. 
 
3) Radny J. Wrona, nawiązując do poprzedniego posiedzenia komisji, stwierdził, 
że członkowie komisji opiniowali tylko jedną sprawę – wniosek o wyjazd zagraniczny 
przedstawicieli Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. Obecnie stosowany system zdalnego 
obradowania bardzo ułatwia pełnienie funkcji radnego, ale należałoby  się 
zastanowić, czy warto zwoływać posiedzenie komisji dla rozpatrzenia jednej drobnej 
sprawy, co innego byłoby, gdyby komisja miała opiniować np. przesunięcia 
budżetowe.  
Przewodniczący Komisji – Wł. Stec wyjaśnił, że Komisja Budżetu musi  
opiniować  tego typu sprawy, bo są one w jej zakresie działania.  
Radny J. Wrona stwierdził, że kiedy nastąpi powrót do normalnego funkcjonowania 
po pandemii, sporym, logistycznym wyzwaniem będzie dotarcie na czas na 
posiedzenie komisji, gdzie będzie rozpatrywany tylko jeden punkt porządku obrad.  
Radny St. Choinka stwierdził, że sprawowanie mandatu radnego wiąże się z tym, że 
radny powinien być dyspozycyjny, jeśli chodzi o pracę Rady Miasta. Radny 
zaproponował również, aby przewodniczący komisji prowadził obrady będąc 
obecnym w Urzędzie Miasta, a nie w trybie online.  
 
Na tym obrady zakończono. 
 
 
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu - Włodzimierz Stec 
 
Protokołowała: Marta Kamińska  
 
 


